

Referat fra Bestyrelsesmøde 13.01.2022

Deltagere: Karin Nielsen, John Mogensen, John Dahlkvist, Morten Dahlkvist og Henrik Koziara.

Fraværende: Tina Hessellund og Benny Simonsen

1. Orientering fra formanden:

- Der har været afholdt et foreningsudviklings kursus i Kredsen. Formanden deltog. Der blev diskuteret en del forskellige ting, og der blev udleveret en bog. Der er helt sikkert noget vi kan bruge, men det tages op igen når vi mødes efter generalforsamlingen.

2. Orientering fra kassereren

- Der har været store udfordringer med Nordea, mangler nu nogle underskrifter for at få åbnet vores konti igen. Henrik sørger for at få de manglende underskrifter, ellers kan regnskabet for 2021 ikke udarbejdes.
- Henrik har lavet et budget for 2022 som vi gennemgik. Der var nogle justeringer
- Lands- og kredskontingent bliver fremover som rullende kontingent. Vi kigger på hvordan og hvornår vi kan gå over til rullende kontingent til klubben også.

3. Instruktørudvalg

- Louise og John D. har aftalt at hun selv styrer hvem der kommer ind på holdet.
- Karin har lavet et udkast til en velkomstfolder til nye hvalpehold. Drøftes igen senere.

4. Hjemmeside/Facebook

- Vi skal have webmaster. Henrik har talt med Boris, som måske kunne være interesseret
- Tina spørges om hun vil fortsætte som administrator af vores Facebook

5. Klubhus/materialer

- Skuret: Vi skal have lavet en plan for udbygningen, og en aftale med en sponsor skal på pladst
- Ombygning af klubhus: John M. og Karin har sammen med Asger Olsen, som er bygningsansvarlig fra Stevns Kommune, kigget på klubhuset, og Asger Olsen se ikke nogen problemer, men vi skal have en byggetilladelse fra kommunen. Problemet er, at der ikke findes nogen tegninger over klubhuset, heller ikke hos kommunen selv, så Karin har kontaktet Bjørn Dabelsteen igen for at finde ud af hvad vi så gør. Der er ikke kommet noget svar endnu. Karin rykker.
- Vi skal have koblet lampen på gavlen mod parkeringspladsen på den nye sensor.
- Morten har fået et tilbud fra en lokal virksomhed på nye spring til lydighed. Omkostningen er med i de justeringer, der laves i budget for 2022. Det kan være at andre lokalforeninger vil være med, og så kan det måske blive lidt billigere.
- Vi bliver nødt til at få lavet nogle nye flag til sporene. De kan tilsyneladende ikke købes færdige, så vi skal have nogen til at sy dem. Henrik spørger rundt om nogen vil sy dem.

Referat fra Bestyrelsesmøde 13.01.2022

- Rengøring af klubhus: Vi mangler stadig en fast rengøringshjælp, så indtil videre må det gå på skift mellem holdene.
- Betaling for kaffe i 2022: Karin laver en ny kaffeseddel, og betaling skal være via Klubmodul
- Nye borde/bænkesæt: Henrik har opgaven. Afventer en evt. sponsoraftale med en leverdør af materialer til udbygning af skur/ombygning af klubhus.

6. Arealer

- Skoven på Gydevej bliver formentlig solgt i løbet af foråret, og vi arbejder hårdt på at finde alternative arealer hvis det skulle blive nødvendigt. John M. har kontakt til et muligt areal.
- Reglerne for brug af klubbens arealer er, at **ingen** må bruge dem, medmindre der er en instruktør med og det betragtes som træning. Hvis man vil bruge arealerne på privat basis **skal man selv lave en aftale med lodsejeren**

7. Veste til instruktører

- John M. medbragte en vest som kan købes til en rimelig pris. Der skal så trykkes logo, navn og en tekst på. Vi har veste liggende i klubhuset, men dels mangler der nogle størrelse og dels er de mindre hensigtsmæssige til brug for instruktører, som ofte har mange ting med. Indkøbet er godkendt fra bestyrelsens side, men skal drøftes med instruktørerne på næste instruktørmøde.

8. Generalforsamling 2022

- John D. er forhindret i at deltage.
- Der er ikke kommet nogen forslag ind fra medlemmerne. Der er heller ingen der har meldt sig som kandidater til bestyrelsen

9. Eventuelt

- Intet, mødet afsluttet.